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REFERAT FRA ORDINÆRT FAU-MØTE 28. OKTOBER 2024 

 

Til stede: 

Linda Oppebøen Høilund – 8 A 

Morten Moland – 8 B 

Tone Mari Flatland – 9 A 

Jens Morsø (leder) – 9 B 

Inger Lise Tangsrud – 10 A 

Monica Køhler – 10 A 

 

Rektor Marianne Kristiansen deltok i hele møtet. 

 

Referent: 

Inger Lise Tangsrud – 10 A 

 

Møtet ble gjennomført mandag den 28. oktober 2024 klokken 16:30-17:30 på Sannidal ungdomsskole. 

 

SAKSLISTE 

 

SAKER TIL VEDTAK 

 
SAK 8/2/24/V REFERATER 

FAU gjennomgikk kort referatet fra utvalgsmøtet den 3. oktober 2024. Referatet ble sendt ut 3. okto-

ber 2024 på Visma. 

Følgende vedtak ble gjort: 

Referat fra utvalgsmøtet den 3. oktober 2024 godkjennes. 

 

SAKER TIL ORIENTERING 

  
SAK 9/2/24/O NYTT FRA SKOLEN 

Rektor Marianne Kristiansen orienterte FAU om nytt fra skolen: 

• Rolig skolestart 

• Fokus på demokrati, medborgerskap, folkehelse og livsmestring 

• Samarbeid med treningssenteret MOT om antidoping 

• Samarbeid med politiet om nettvett 

o Politiet tilbyr møte med foresatte på 8. trinn om tema 6. november 2024 på kveldstid. 
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o Viktig at foresatte møter opp på dette om ordningen skal bestå. 

• Ny høring i skolestruktursaken sendt ut 25. oktober med høringsfrist 25. november 2024 

o Høringen omhandler nedlegging av Sannidal ungdomsskole og samlokalisering med 

Kragerø skole 1.-10. trinn med to ulike alternativer til midlertidig fordeling av klasser 

på lokasjoner. 

Følgende vedtak ble gjort: 

FAU tar orienteringen om nytt fra skolen til orientering. 

FAU støtter temamøte om nettvett 6. november 2024, og sender ut informasjon til foresatte på 8. 

trinn via trinnets Facebook gruppe(r). 

FAU ønsker å gi uttalelse i høringen om skolestruktur med utgangspunkt i FAU sitt svar i forrige høring 

15.oktober 2023. FAU legger inn et ekstraordinært møte i november for å få på plass en uttalelse. 

FAU ønsker å stille spørsmål til Kragerø kommune hvordan kommunen sine økonomiske inngrep påvir-

ker ungdomsklubben KALAS og andre tilbud til kommunens ungdommer. 

 

SAKER TIL DISKUSJON 

 
SAK 10/2/24/D NYTTÅRSBALL 2025 

FAU diskuterte rekruttering av vakter til nyttårsball 2025, og ønske til gjennomføring av vakten basert 

på erfaringene fra nyttårsball 2024. 

Rektor opplyste at prosjektleder ennå ikke er klar med plan for nyttårsballet, men så snart planen er 

klar, vil rektor sørge for at prosjektleder deler den med FAU. 

Nyttårsballet er planlagt til lørdag 25. januar 2025. Det vil være behov for foresatte vakter, fire vakter 

fra hver klasse fordelt med to på tidlig vakt og to på sen vakt.  

Følgende vedtak ble gjort: 

Når FAU mottar planen for nyttårsball 2025, ber FAU klassekontaktene rekruttere foresatte vakter fra 

sine respektive klasser. Klassekontaktene sender navn til Inger Lise som sammenstiller oversikten og 

deler oversikten med prosjektleder og de foresatte vaktene. 

 

SAK 11/2/24/D SAKER TIL SU 

FAU diskuterte om utvalget hadde saker til Samarbeidsutvalget (SU). SU hadde neste møte 28. okto-

ber 2024. 

Følgende vedtak ble gjort: 

FAU har ingen saker til SU. 

 

SAK 12/2/24/D EVENTUELT 

Neste møte(r) 

Ekstraordinært utvalgsmøte mandag 4. november 2024 klokken 18:00-19:00. 

Neste ordinære utvalgsmøte mandag 2. desember 2024 klokken 16:30-17:30. 


